

# Nasyrah Fahida

– perintis pembukaan  
Pusat Koordinasi GST

Demi mengapai cita-cita menjadi seorang pengurus, Nasyrah Fahida Abdul Razak, 24, menjadikan Universiti Malaysia Pahang (UMP) sebagai universiti pertama pilihannya.

Beliau kini merupakan Pegawai Tadbir, Unit Koordinasi GST di Kementerian Kewangan Malaysia dan perintis kepada pembukaan Pusat Koordinasi GST di Malaysia.

Persekitaran yang sentiasa berbeza kerana dilahirkan sebagai seorang anak tentera yang selalu berpindah randah, anak sulung daripada lima orang adik-beradik ini tidak menjadikan itu sebagai halangan untuk cemerlang dalam akademik, dan melibatkan diri secara aktif sebagai seorang penari dalam Kelab Kebudayaan UMP.

Sepanjang berada di UMP, beliau terlibat secara aktif bukan sahaja dalam akademik, malah dalam aktiviti kokurikulum.

Beliau pernah memegang jawatan sebagai Ketua Program untuk Majlis Makan Malam Fakulti Teknologi.

Di samping itu juga, beliau turut membuat persembahan bagi program Pertukaran Budaya Mahasiswa UMP dengan Indonesia dan Bangladesh.

Menurut beliau, segala kemudahan yang disediakan oleh UMP adalah pada tahap yang baik.

“Dari segi pembelajaran, kelas-kelas yang disediakan adalah kondusif. Perkhidmatan di pusat sumber juga sangat baik, selain tenaga pengajar UMP yang sangat dedikasi dalam membantu pelajar menghadapi cabaran semasa pembelajaran.

“Bidang yang saya pelajari lebih tertumpu dalam Industri Pembinaan dan sekarang, skop bidang saya lebih tertumpu pada industri IT.

“Namun begitu, konsep dan teori yang saya pelajari di UMP saya aplikasikan sepanjang saya berkhidmat di Kementerian Kewangan Malaysia,” jelas beliau panjang lebar.



Tambah anak kelahiran Kuantan, Pahang ini, peluang yang diperoleh sewaktu mewakili Pengarah Komunikasi Kementerian Kewangan untuk Majlis Konsultasi Bajet 2016 bersama Menteri Kewangan Malaysia adalah satu pengalaman paling berharga.

Beliau berharap walaupun dengan status bergelar alumni UMP, beliau dapat terus menabur jasa kepada universiti.

Beliau juga berharap agar UMP akan terus melahirkan graduan yang dapat berdaya saing dalam pasaran pekerjaan.

Jelasnya, perkara yang paling penting adalah menunjukkan minat terhadap sesuatu jawatan yang bakal disandang dan

menunjukkan *soft skill* yang tinggi pada majikan bagi mendapat kepercayaan untuk tugas yang diberikan.

“Kita membentuk diri sendiri bagi mencapai sesuatu yang kita kehendaki. Oleh itu, kita haruslah meletakkan hati kita ikhlas dalam setiap pekerjaan yang kita lakukan.

“Apabila kerja datang daripada hati yang ikhlas, hasil kerja itu akan cukup menakjubkan. Perkara yang paling penting adalah *soft skill* yang diterapkan melalui subjek *soft skill* di UMP haruslah diasah dan dikukuhkan bagi mencapai apa juga yang dikehendaki,” ujar beliau sambil tersenyum sebelum mengakhiri wawancara ini.